
ПРОТОКОЛ № 2 

 

засідання постійної комісії селищної ради  
з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

енергозбереження та транспорту 

 

19 листопада 2020 року 

Початок: 13.00 год. 
Закінчення: 14.00 год. 

 

ПРИСУТНІ: 

Члени постійної комісії:  Бондаренко А.М., Рудніцький О.З., Левченко С.С., 
Шкаран Є.В., Ященко Т.В. 
Запрошені: Акастьолова Л.П., начальник відділу комунальної власності та  

правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної ради 

 

Головує на засіданні Бондаренко А.М., голова комісії 
                    

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради. 
2. Про приймання юридичної особи та її майна до комунальної 

власності Софіївської селищної ради. 
3. Про внесення змін до установчих документів Комунального закладу 

«Софіївська дитячо-юнацька спортивна школа». 
 

Інформує: Акастьолова Л.П., начальник відділу комунальної власності 
та  правового забезпечення Виконавчого комітету  Софіївської селищної ради 

 

І. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради. 
Інформувала: Акастьолова Л.П., начальник відділу комунальної 

власності та правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., запропонував внести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за 
рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд пленарного засідання селищної 
ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 5;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

ІІ. СЛУХАЛИ: Про приймання юридичної особи та її майна до комунальної 
власності Софіївської селищної ради.  



Інформувала: Акастьолова Л.П., начальник відділу комунальної 
власності та правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: 

Рудніцький О.З., запропонував внести питання на розгляд пленарного 
засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за 
рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд пленарного засідання селищної 
ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

Голосували: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0. 

 

ІІІ. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Софіївська дитячо-юнацька спортивна школа».  

 

Інформувала: Акастьолова Л.П., начальник відділу комунальної 
власності та правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., комплекс (стадіон та будівлі) спортивної школи 

знаходиться на стадії реконструкції. Де буде фактично проводити школа свої 
заняття та тренування? 

Запропонував внести питання на розгляд пленарного засідання селищної 
ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

Акастьолова Л.П., повідомила що планується опрацювати це питання та 
винести на розгляд сесії ради питання щодо надання дозволу проводити 
заняття та тренування по окремим закладам в певних приміщеннях із 
обов’язковим узгодженням графіків тренувань із керівниками таких закладів. 

 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд пленарного засідання селищної 
ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

Голосували: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0. 

 

Доручити Акастьоловій Л.П., начальнику відділу комунальної власності 
та правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 

інформувати з питань, які розглядалися на засіданні комісії, на пленарному 
засіданні ради. 

 

 

Голова постійної комісії                                                    А.М.Бондаренко 

 

Секретар постійної комісії                                                Т.В.Ященко 


